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Krzysztof Kukucki

Interpelacja w sprawie budowy tqcznika drogi pomiqdzy Sasankowq, R62anq i Krokusowq

Szanowny Panie Prezydencie,

Nasza dzielnica ZawiSle od lat boryka siq z problemem odpowiedniej infrastruktury drogowej,
szczeg6lnie w kontek6cie starszych mieszkaicow, kt6rzy zmagajq siq z trudnoSciami w poruszaniu siq
po tych ulicach.

Zwracam siq z pro3bq o moiliwo(i wybudowania lqcznika drogi miqdzy Sasankowq, R62anq i

Krokusowq, aby umo2liwii mieszkaficom dostqp do koiciola, przychodni, szkoty i innych miejsc, kt6re
sq im potrzebne. Wiele os6b starszych boryka siq z trudno6ciami w codziennym poruszaniu siq, a w
niekt6rych przypadkach jest to wrqcz niemo2liwe bez samochodu lub innej pomocy z zewnqtrz.

Prosimy tak2e o zainstalowanie podejfcia * schod6w g6rkq z porqczami, aby umo2liwii mieszkancom
komunikacjq i bezpieczne poruszanie siq bez konieczno$ci korzystania z samochodu.

Zaanga2owanie miasta przy wprowadzeniu rozwiqza6, ktore umo2liwiq mieszkaicom bezpieczne i

przyjazne dla pieszych drogi przyczyni siq do poprawy ich jakoSci 2ycia.

Z powa2aniem iw imieniu mieszkancow

Szymon Szewczyk
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